

Referat Bestyrelsesmøde Holstebro Golfklub

Dato og sted: 20. februar 2023, fra 16.30 til 20.45, Holstebro GK, Brandsbjergvej, 7500 Holstebro.

Deltagere: Henrik Hagensen (HH); Peder Johansen (PJ); Kristian Grud (KG); Flemming Antonsen (FA); HC Krogh (HC); Frode Pagh Bæk (FB); Per Østergaard (PØ)

Afbud: PD

Mødeleder: PJ

Referent: HH

1. Underskrift af referat fra sidste møde.
2. Besøg af ny baneudvalgsformand Paul Andersen
-Paul præsenterede kort sig selv og delte tanker og visioner for arbejdet i Baneudvalget.
3. Nyt fra formanden.
-Tak til FA for tjansen med udlevering af bagmærker d. 18/2
-Tak til udvalget for deres store indsats vedr. evt. køb af Storådalen
-Der har været flere henvendelser vedr. jagt på Skovbanen. (se under nyt fra baneudvalg)
-Spørgeskema udfyldt fra DGI vedr. samarbejdet med kommunen.
-Spiritusbevilling til Starterhuset, Storådalen skal forlænges.
-Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøder (Kl. 16.30): 13/3, 12/4, 15/5, 14/6, 15/8, 18/9, 23/10, 13/11, 5/12: Generalforsamling kl. 19 (Møde kl. 18)
4. Nyt fra Golf manager.
-Personalestatus: Orientering vedr. sygemeldt personale. Rekruttering af Medlems- og event koordinator: Else Bay Thoustrup udvalgt i et stærkt felt og startede i dag i en 32-timers stilling.
-Status Café i Råsted: Der er dialog med mulig køkkenleder og der forventes en snarlig afklaring.
-Status på sponsorer: Der er travlhed med at få gentegningerne i hus.
-Markedsførings plan skal laves.
5. Gennemgang af månedsopfølgning:
-Månedsopfølgning blev gennemgået med et lille minus for måneden – fortsat bedre end budget ÅTD.
6. Status på evt. køb af Storådalen:
-Der er holdt møder med bank og kreditforening vedr. finansiering.
7. Nyt fra udvalgene.
-**begynderudvalg** (PJ): Der var møde d. 8/2, hvor 2022 blev evalueret og ændringer drøftede og der er møde igen d. 14/3. Der er planlagt 3 begynderhold, hvor det første hold er fuldt booket og der er få pladser tilbage på hold 2.
-**juniorudvalg** (HH): Bliver lagt sammen med eliteudvalget.
-**baneudvalg** (PJ, KG, FA): Paul Andersen gennemgik referat af seneste møde: Stankelbens larver i jorden skaber faste udgifter til eftersåning af bl.a. fairways på især Skovbanen. Oprettelse af

frivillige "bunker-hold" til vedligehold er undervejs. Robotplæneklippere og affaldssortering blev vendt. Paul fik mandat til at gå i dialog med kommunen vedr. jagt på Skovbanen.

-**elite** (HH): Der er møde d. 21/2 (PJ deltager)

-**baneservice** (FA): Der er møde d. 16/3, hvor opgaver fordeles.

-fondsudvalg (PØ, PJ, HC, KG): Vi skal være skarpe på, hvad vi ønsker at søge midler til. PØ indkalder til møde.

-**turneringsudvalg** (PD, KG): Der er møde d. 28/2

-**hcp & regel udvalg** (KG): Intet nyt.

-**kommercielt udvalg** (FA, KG, HC): Intet nyt

-**rekrutteringsudvalg** (PØ): PØ og KG tager den videre.

8. Evt.

-onsdagstræf vil gerne starte 15/3 og vil gerne låne lokale i Storådalen: Retningslinjer aftales med FA.

-Bemærkning omkring hulkanter ser bedre ud på Parkbanen end Storåbanen. KG spørger greenkeeperne om flag med boldopsamler i bunden vil være en god løsning på andre baner end Parkbanen.

-henvendelse fra medlem vedr. brug/indretning af Caféen i Råsted: PJ svarer.